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Αθήνα, 27 Σεπτεμβρίου 2023 

ΠΡΟΣ 

κ.κ. Υπουργούς  

-Εσωτερικών 

-Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 

- Υποδομών και Μεταφορών 

 

Θέμα:  Σοβαρές ελλείψεις προσωπικού  και «αποκλεισμός» μαθητών  

του Ειδικού - Γυμνασίου Λυκείου στην Ηλιούπολη από την εκπαιδευτική 

διαδικασία 

Με πολλαπλά προβλήματα, δυσλειτουργίες και σοβαρές ελλείψεις  σε 

προσωπικό ξεκίνησε η νέα σχολική χρονιά για τους δεκάδες μαθητές που 

φοιτούν στο Ειδικό - Γυμνάσιο Λύκειο στην Ηλιούπολη. 

Συγκεκριμένα, η  νέα σχολική χρονιά ξεκίνησε με πρωτόγνωρα και σημαντικά 

κενά σε εκπαιδευτικό ή άλλων ειδικοτήτων προσωπικό. Μέχρι σήμερα 

παραμένουν κενές οι θέσεις για: τρεις ψυχολόγους, δύο κοινωνικούς 

λειτουργούς, δύο φυσικοθεραπευτές, δύο λογοθεραπευτές,  δύο άτομα 

βοηθητικού προσωπικού (οι οποίοι βοηθούν στα γεύματα μαθητών με 

προβλήματα κατάποσης). Επομένως, η εκπαιδευτική διαδικασία δυσχεραίνεται 

σημαντικά τόσο σε βάρος των μαθητών, όσο και του υπόλοιπου προσωπικού, 

το οποίο επιβαρύνεται με πρόσθετό εργασιακό φόρτο. 

Ακόμη, από την έναρξη της σχολικής χρονιάς μέχρι και σήμερα το Ειδικό - 

Γυμνάσιο Λύκειο  στην Ηλιούπολη παραμένει χωρίς σχολικά λεωφορεία  και 

οδηγούς/συνοδούς με αποτέλεσμα οι 38 μαθητές, οι οποίοι φοιτούν σε αυτό να 

παραμένουν αποκομμένοι από την εκπαιδευτική διαδικασία. Τόσο οι μαθητές, 

οι οποίοι ανήκουν σε ευάλωτες πληθυσμιακά ομάδες, όσο και οι γονείς 

βρίσκονται σε απόγνωση καθώς ο  «αποκλεισμός» από την εκπαίδευση έχει 

σοβαρές συνέπειες και δυσχεραίνει την ομαλή κοινωνική ένταξη των μαθητών. 

Το πρόβλημα με τα σχολικά λεωφορεία και τους οδηγούς, όπως 

χαρακτηριστικά  επισημαίνουν γονείς μαθητών που φοιτούν στο Ειδικό Σχολείο, 

αφορά τις ιδιωτικές εταιρείες οι οποίες συμβάλλονται με την Περιφέρεια 

Αττικής για δρομολόγια που οφείλουν να εξυπηρετούν από την αρχή της 

χρονιάς και εν συνεχεία, ωστόσο, αθετούν τις δεσμεύσεις τους ή αποσύρουν 

δρομολόγια. (Χωρίς λεωφορεία τα σχολεία / Το σκάνδαλο των διαγωνισμών της 
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Περιφέρειας, https://tvxs.gr/life-plus/paideia/choris-leoforeia-ta-scholeia-to-

skandalo-ton-diagonismon-tis-perifereias/ ) 

Ο Ν. Καλλίνης Πρόεδρος του Συλλόγου Γονέων  & Κηδεμόνων του Ειδικού 

Γυμνασίου Λυκείου Αθηνών τονίζει ότι: «Από τα πέντε σχολικά λεωφορεία που 

διαθέτει το σχολείο  τα τέσσερα κινούνται με φαντάρους, ενώ το πέμπτο 

παραμένει σε ακινησία καθώς ο οδηγός  (από το ναυτικό) δεν διέθετε την 

απαιτούμενη ειδική άδεια για τον αναλογικό ταχογράφο.  Από τα οκτώ 

μισθωμένα  λεωφορεία (ανήκουν σε δύο ιδιώτες αναδόχους), τα  έξι δουλεύουν 

κανονικά ενώ τα δύο δεν έχουν ακόμη οδηγούς. Ακόμη,  δεν έχει προκηρυχθεί 

διαγωνισμός για την πρόσληψη συμβασιούχων οδηγών,  και υπολογίζεται ότι 

θα χρειαστούν τουλάχιστον τρεις μήνες για την διευθέτηση και αυτού του 

θέματος». 

 Ειδικότερα, σε ανακοίνωσή του ο Σύλλογος Γονέων & Κηδεμόνων του Ειδικού 

Γυμνασίου Λυκείου Αθηνών  επισημαίνει ότι: «[…]προβλήματα δημιουργούνται 

συχνότατα κατά τη διάρκεια του έτους που συνήθως προκύπτουν από μη 

έγκαιρες προσλήψεις οδηγών & συνοδών (από την Περιφερειακή Δ/νση 

Εκπ/σης), των λεωφορείων που έχουν παραχωρηθεί με δωρεές στο σχολείο και 

μεταφέρουν τους μαθητές. Μέχρι να ολοκληρωθεί η διαδικασία πρόσληψής 

τους, τις ανάγκες μεταφοράς εξυπηρετεί το Σώμα Ενόπλων Δυνάμεων. 

Ήδη αναμένουμε 2 οδηγούς των ενόπλων δυνάμεων για να μας 

εξυπηρετήσουν. Προβλήματα προκύπτουν πολύ συχνά και από αυτή τη 

συνθήκη πρόσληψης, καθώς δεν προβλέπονται αναπληρωτές/ αντικαταστάτες 

στις περιπτώσεις αναρρωτικών/ή και άλλων ειδικών αδειών στις περιπτώσεις 

συμβασιούχων. 

Σε όλο αυτό το δυσμενές τοπίο, έρχεται να προστεθεί το σοβαρότατο πρόβλημα 

που αφορά πολύ γνωστή μεταφορική εταιρεία η οποία αναδείχθηκε μέσω 

διαγωνισμού και δεσμεύτηκε για την παροχή υπηρεσιών μεταφοράς ατόμων με 

αναπηρία (ΑμεΑ).Η εταιρεία αποδείχθηκε ασυνεπής και μέχρι σήμερα, 10 

ημέρες από το άνοιγμα των σχολείων, δεν έχει δρομολογήσει την πρόσληψη 

του απαραίτητου προσωπικού! Τρία (3) σχολικά οχήματα της εταιρίας, δεν 

έχουν παραδοθεί σύμφωνα με την δέσμευσή τους. Αυτό σημαίνει ότι ένα μεγάλο 

πλήθος μαθητών με αναπηρίες, δεν εξυπηρετούνται και αναγκάζονται να 

παραμείνουν εκτός σχολικού πλαισίου.[…]». 

Επειδή, η Πολιτεία υποχρεούται να λαμβάνει όλα τ’ αναγκαία μέτρα για τη  

διασφάλιση της απρόσκοπτης πρόσβασης των μαθητών στην εκπαίδευση.  

Επειδή, πρόκειται για μαθητές οι οποίοι ανήκουν σε ευαίσθητες πληθυσμιακά 

ομάδες και πρέπει να διευκολύνεται με κάθε μέσο η πρόσβασή τους στην 

εκπαιδευτική διαδικασία.  

Επειδή, καταγράφονται σημαντικά κενά σε εκπαιδευτικό κα υποστηρικτικό 

προσωπικό. 
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Επειδή, είναι αναγκαία η εξεύρεση άμεσης και οριστικής λύσης στο διαρκές 

πρόβλημα της μεταφοράς των μαθητών του Ειδικού Γυμνασίου - Λυκείου 

στην Ηλιούπολη. 

Ερωτώνται οι κ.κ. υπουργοί 

- Έχει εκδοθεί προκήρυξη για την κάλυψη των κενών θέσεων  ψυχολόγων, 

κοινωνικών λειτουργών, φυσικοθεραπευτών, λογοθεραπευτών και 

υποστηρικτικού προσωπικού για το Ειδικό Γυμνάσιο - Λύκειο στην Ηλιούπολη; 

Αν όχι τι μέτρα πρόκειται να ληφθούν για την άμεση επίλυση του προβλήματος; 

- Πότε εκδόθηκε η προκήρυξη για την πρόσληψη οδηγών & συνοδών από την 

Περιφερειακή Διεύθυνση Εκπαίδευσης και πότε ολοκληρώθηκε η διαδικασία 

πρόσληψής τους; Υπάρχει πρόβλεψη για αναπλήρωση ή αντικατάστασή σε 

περιπτώσεις που ανακύπτουν προβλήματα; 

- Υπάρχουν κενά  θέσεων οδηγών & συνοδών και αν ναι ποιες ενέργειες έχουν 

γίνει για την άμεση κάλυψή τους;  

- Για ποιον λόγο η ανάδοχος εταιρία για την παροχή υπηρεσιών μεταφοράς 

ατόμων με αναπηρία δεν είχε ολοκληρώσει ήδη κατά την έναρξη της σχολικής 

χρονιάς την πρόσληψη προσωπικού και δεν έχει μεριμνήσει για την έγκαιρη 

παράδοση των σχολικών οχημάτων; Σε ποιες ενέργειες έχει προβεί η 

Περιφέρεια για την άμεση επίλυση του προβλήματος; 

-Τι μέτρα λαμβάνονται σε περίπτωση όπου κατά τη διάρκεια της σχολικής 

χρονιάς η ανάδοχος εταιρία για την παροχή υπηρεσιών μεταφοράς αθετήσει τις 

συμβατικές της δεσμεύσεις; 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

Χρηστίδου Ραλλία 

Γιαννούλης Χρήστος 

Παππάς Νίκος 

Πούλου Παναγιώτα (Γιώτα) 

Τζούφη Μερόπη 

Φωτίου Θεανώ 

 

 

 




